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Vážený pane,

dne 7.9.2020 jsme obdrželi pod č.j. 05316/2020 Vaší žádost o poskytnutí informace:

Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem se chci zeptat starosty Igora Trávníčka na následující skutečnosti:

1. Byl starosta na jednání zastupitelstva dne 43. 2020, kdyjsem seznámil všechny přítomné s
výsledky mého měření hluku? Pokud byl, proč tvrdív předchozí odpovědi na dotaz dle lan, že mu
není znám výsledek měření? Mám to chápat tak, že si to jen nepamatuje? Viz zápis:

Ing. Orkáč sděluje, že provedl hlukové měření ohledně Místecké. Byl měřit na několika místech, ale
dle jeho názoru jediné vhodné místo k měřeníje v domku vedle hřbitova.

lng. Orkáč požádal, aby si zatím hlukoměr mohl ponechat kvůli měření hluku drtičky.

lng. Rundt měl dotaz na ul. Hradeckého —tam dochází !( odrazům z mostu průmyslové zóny.

lng, Orkáč sděluje, že obyvatelé ul. Hradeckého mají obavy ztoho, že až bude dokončena výstavby
bytových domů před Domovskou, bude se hluk z Místecké odrážet.

2. Starosta Igor Trávníček sdělil v minulosti, že jednal s Jakubem Unuckou ohledně (mimo jiné)
protihlukových stěn. Na jednání zastupitelů lVIOb Hrabová v roce 2019 se všichni přítomní dohodli, že
starosta IHNED napíše žádost na ŘSD v kopii na pana Unucku, ve které uvede důvody ke snížení
rychlosti. Nyní se odkazuje na nějakou kontraproduktivnost, že ŘSD má v plánu na území Hrabové
vybudovat protihlukové stěny, což ale neníjiž několik měsíců aktuální informace a na schůzce mu to
musel pan Unucka sdělit, pokud ne, pakje to věc ODS, že spolu předseda a místopředseda
nekomunikuje. Nicméně schůzku v této záležitosti starosta potvrdil, ale odmítl dodat zápis ze
schůzky.

https://www.hra bova.info/2020/O7/20/protihlukova—stena-po-cele—delce—obou—stran-mistecke—v—
hrabove—nebude/

Dotaz zní, co je potřeba udělat pro to, aby starosta lgor Trávníček po více než roce od dohody
požádal ŘSD o snížení rychlosti na Místecké? Nová žádost/podnět zastupitele? Petice? Usnesení
RMOb? Usnesem’ ZMOb?

 



 

V červnu 2020 na jednání zastupitelstva s tímto dotazem přišel občan (eliminace hluku na Místecká),

tak bych mu chtěl na to odpovědět, proč ještě starosta i přes opakované urgence ještě ŘSD

nepožádal o snížení rychlosti.

Odpovídáme:

Adl) Starosta na zasedání zastupitelstva dne 4.3.2020 byl. Citujeme 2 odpovědi pana starosty

Igora Trávníčka:

Není pro mě uspokojivé konstatování, že „. . lug. Orkáč byl měřit na několika místech, ale dle

jeho názoru jedině vhodné místo k měření je v domku vedle hřbitova“. Hlukoměr byl, na

doporučení a vlastní žádost pana Orkáče. zakoupen a zapůjčen jemu V září 2019. Mám to

chápat tale že výsledek několikaměsíční práce je shrnut do pár vágních vět? Na to nebylo

zapotřebí pořizovat kvalitní měřící přístroj, na to stačí aplikace v mobilu. Doufal jsem, a je to

standartní postup, že z provedeného měření bude vyhotoven zápis který bude obsahovat: kde

a kdy došlo kměření, jakou dobu bylo měřeno a jaké konkrétní hodnoty byly naměřeny.

"Doufám také že se brzy dočkáme slibovaných výsledků měření drtičky v lokalitě ul. Na

Farském.

Ad2) Starosta o možném snížení rychlosti na Místecká ulici jedná s Policii ČR. Považuje za

kontraproduktivní dosáhnout snížení rychlosti a poté nechat vybudovat protihlukové stěny.

K tomu, co má starosta vykonat k eliminaci hluku v Hrabové je možné dospět řádnými

postupy samosprávných orgánů MOb Hrabová.

S pozdravem
Ing. Jan Socha

tajemník UMOb

Hrabová

Statutární město Ostrava

Úřad městského obvodu

Hrabová no.


